## Half Day Symposium on Developing Nuclear Energy – A Secure Future

Date: Friday 22 December 2017,

Time: 9:00am – 1:00pm (8:30am for refreshment and registration)

Venue: Connie Fan Multi-media Conference Room, Floor 4, Cheng Yick-chi Building, City University of Hong Kong, Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Kowloon (香港 九龍塘達之路 香港城市大學 鄭翼之樓四樓 范彭綺雯多媒體會議廳).

## How to get to Connie Fan Multi-media Conference Room

Arrived at Pedestrian Subway	Arrived at University Circle
When you get off the MTR look for Festival Walk exit.	When you drop off at the     University Circle, go along the
<ol> <li>In Festival Walk, on Level LG1, there is a Pedestrian Subway which will lead you to CityU campus.</li> </ol>	Covered Walk Way which will lead you to the Cheng Yick-chi Building.
3. After walking through the Pedestrian Subway, go down the staircase on your right and follow the directional signs, you will find yourself walking under a covered corridor alongside the garden which will lead you to the University Circle.	Go inside Cheng Yick-chi Building, you will find Connie Fan Multi-media
From the University Circle, you will see Cheng Yick-chi Building on your right.	
5. Go inside Cheng Yick-chi Building, you will find Connie Fan Multi-media Conference Room there.	

## 怎樣前往 范彭綺雯多媒體會議廳

	經行人隧道前往		經城大廣場前往
1.	當你到達港鐵九龍塘站後,請往又一城商場出口走。	1.	到達城大廣場下車後,往鄭翼之樓去。
2.	於又一城商場內 LG1 有行人隧道連接城大校園。	2.	進入鄭翼之樓後,再向前行,推門內進,便到達范彭綺雯多媒體會議廳。
3.	經過行人隧道後,往右手方花園,沿小石級而下 並遵指示牌方向,穿過花園旁的走廊,閣下便到 達城大廣場。		
4.	於城大廣場,你會看見鄭翼之樓位於閣下的右手方。		
5.	進入鄭翼之樓後,再向前行,推門內進,便到達 范彭綺雯多媒體會議廳。		

